
Lokalrådsmøde den 9. september 2024 

 

Alle lokalrådsmedlemmer var mødt. 

 

Frivilligbank 

Der er 18 personer, der har tilmeldt sig og systemet fungerer fint. Der var en del, der meldte sig til 
at bage kager til Sct. Hans, hvor Idrætsforeningen efterlyste hjælp. Næste arrangement er 
høstfrokosten, som menighedsrådet står for, i Sognegården, hvor der også er nogle af de frivillige, 
der har meldt sig til at hjælpe. 

Det fungerer rigtig fint, men vi skal huske at gøre opmærksom på det i forbindelse med vores 
arrangementer. 

 

Update fra fællesforeningsmøde 

Nanna orienterede på baggrund af referatet, der er lagt på Goerslev-omegn.dk. 

Michael har efter aftale med de andre foreninger lavet nyhedsbrev og sendt ud. 

 

Kommende arrangementer 

Der er tilmeldt 11 børn og 12 voksne til arrangementet på lørdag. 

Alle arrangementer frem til jul er medtaget i nyhedsbrevet. 

 

Dialogmøde i Landsbyforum 

Den 9. oktober er der dialogmøde i Borup med valg til Landsbyforum. Mie skal til møde i 
Landsbyforum på torsdag for at drøfte emne og indhold. 

 

Evt. 

De 7000 kr., der er bevilget til vedligehold af Landsbycyklerne er snart brugt.  

Henrik oplyste, at han har brugt en del tid på at finde ud af hvor man kan finde en person, der kan 
komme og fortælle om digital sikkerhed.   

Nanna meldte afbud til næste møde, der er den 7. oktober kl 19.15 på skolen. 

Annette Goldschmidt  


